

Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-01-12

Styrelsens medlemmar: Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande), Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansvarig), Filip Zanton (Kassör), Oscar Wadestig (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare), William Lundström (Studierådsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

Frånvarande: Oscar Wadestig, Filip Zanton, Sebastian Fällman

Även närvarande:

Mötet öppnas: 12:19

1 Val av justerare

- Hjalmar Dahlberg väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Halvtidssittningen

3.1.1 Tillrop

- Ordföranden uppmanar styrelsen att komma med förslag.

3.1.2 Spex

- Styrelsen uppmanas att komma på fler förslag till spex.
- De styrelsemedlemmar som befinner sig i alperna under Week of Winter bör få till en spex-träning under den veckan.

3.1.3 Övrigt

- Körschema bör vara fixat till nästa möte. Ordföranden och Vice får ansvaret att färdigställa detta.
- Sång och toast för sittningen är ännu ej bestämt. Ordföranden utnämner sig själv och Vice som intresserade.
- Märket har kommit.

4 Övriga frågor

- Ordföranden utlovar mer strukturerade möten efter Week of Winter. Möterna kommer hållas på onsdagar 12:15.
- Lars-Åke kommer närvara kommande möte. Styrelsen diskuterar områden för bidrag.
- Studiesocialt ansvarig ber om att lägga till en punkt till nästa möte som bör diskuteras närmare.
- Styrelsehoodies är under produktion. Designalternativ diskuteras.
- Klubbmästare Andersson tar upp frågan om arbetsgruppen Klubbverket även kan få sina hoodies sponsrade. Likaså för Skrubbverket.
- Nytt skrubbverkssök planeras att hållas efter sommaren med tillkommande skifte.
- En lista på vad styrelsen tidigare fått sponsrat är önskat.

Mötet avslutas: 12:43

Upprättat av: Tova Radhe (Sekreterare)

Justerat av: Hjalmar Dahlberg (justerare).